
 
 
 
 
 

Zápis ze 186. zasedání Akademického senátu Slezské univerzity  
konaného dne 20. 10. 2009 v Opavě 

 
 
Přítomni:  Sedlář, Vojtal, Botlík, Harasimová, Veselý, Janiš, Miškus, Brázdil, Fidler, 

Kolibová, Mrověcová, Siostrzonek, Římovská, Urbanec, Bednařík, Štefek, 
Botlík 

Omluveni:  Vaněk, Čermák 

Neomluveni: Mamula 

Hosté:  Kania, Janák, Chmelařová 

  
 
 
PROGRAM: 
 

1.  Prezentace Fakulty veřejných politik 
 

2. Legislativní záležitosti 
a. I. Změny Vnitřního mzdového předpisu Slezské univerzity v Opavě. 

b. III. Změna Statutu. 

 

3.  Ekonomické záležitosti 
a. Pravidla rozpisu finančních prostředků na součásti SU v Opavě pro rok 2010. 

b. III. Pravidla pro poskytování účelové podpory na specifický vysokoškolský 
výzkum podle zákona o podpoře výzkumu, experimentálního vývoje a inovaci. 

 

4. Personální záležitosti 
a. Volba delegáta do sněmu Rady vysokých škol. 

 

5. Studijní záležitosti 
a. Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, navazujícím          

magisterském a doktorském studijním programu Matematika 

b. Bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 2010/2011 

 

6. Různé 
 
 



 
 
 
 Místopředseda  AS SU Sedlář přivítal přítomné senátory a zástupce vedení. Zahájil 
zasedání AS SU a seznámil přítomné s programem jednání. Konstatoval, že dnešní senát je 
usnášeníschopný.   
 

1. Prezentace Fakulty veřejných politik 
 
Místopředseda Sedlář  p. děkana Janáka vyzval k představení fakulty.  
Děkan Janák sdělil, že by chtěl představit výsledky Fakulty veřejných politik, stručně 
zrekapitulovat  jednotlivé činnosti a upozornit na klady i rezervy fakulty. 
 
Při Akademickém dni 1.10.2009 uplynul právě jeden rok od zahájení činnosti FVP,  
kterou  tvoří 3 ústavy - Ústav ošetřovatelství (ÚO), Ústav pedagogických a psychologických 
věd (ÚPPV) a Ústav veřejné správy a regionální politiky (ÚVSRP). V minulém ak. roce 
studovalo na FVP přes 1300 studentů a studium úspěšně ukončilo 357 absolventů, 
v letošním ak. roce to bude kolem 1470 studentů v sedmi bakalářských a dvou 
magisterských oborech. Podařilo se získat dvě nové akreditace, jednu pro bakalářský obor 
Všeobecná sestra v kombinované formě, o který je  velký zájem. Proto budou realizovány 
kurzy i dvouleté CŽV v Opavě a ve Fakultní nemocnici v Praze – Motole, což  
u mimopražských univerzit není zcela běžné a dostáváme  se tak do zorného pole pražských 
fakult. Byl také akreditován navazující magisterský obor Středoevropská studia, takže  
by neměl být problém ani s reakreditací stejnojmenného bakalářského programu. 
K reakreditaci je připraven i bakalářský obor Sociální patologie a prevence, kde se podařilo 
zvýšit počet docentů podílejících se na výuce.  Největším bakalářským oborem je Veřejná 
správa a regionální politika s více než 500 studenty, na který navazuje magisterské studium 
oboru Veřejná správa a sociální politika. Kurzy CŽV Veřejná správa a regionální politika 
v Opavě, Táboře a Úpici navštěvuje 300 frekventantů a v  září byla otevřena první pobočka 
v Táboře na jedné z největších středních škol v ČR spojené s jazykovou školou. Má vysokou 
kapacitu počítačových učeben a vytváříme tam příruční knihovnu, výuku zajišťují převážně 
naši pracovníci a kromě smluvně zajištěné jazykové výuky  tam působí pouze jeden externí 
docent. 
Pokud jde o personální zajištění výuky, od počátku roku 2009 jsme na fakultu získali pět 
nových docentů, minulý měsíc prezident republiky jmenoval prvním profesorem z řad 
pracovníků fakulty prof. PhDr. M. Boráka, CSc., ale problém je v nízkém počtu odborných 
asistentů s vědeckou hodností.  Prvořadým úkolem je tedy obrátit poměr odborných 
asistentů s vědeckou hodností a bez vědecké hodnosti. Jednou z cest je přijímání nových 
pracovníků s titulem Ph.D. nebo v doktorandském studiu, výjimku jsem udělal pouze na ÚO, 
kde vzhledem k nedostatku kvalifikovaných sester jsme přijaly magistry, které by měly 
v tomto ak. roce zahájit studium doktorandské. Dalším krokem bude vydání směrnice děkana 
ohledně vědeckovýzkumné činnosti s motivačními kritérii pro doktorandy, aby úspěšně 
ukončili studium a setrvali na fakultě. Jestliže nebudeme mít dostatek odborných asistentů 
s vědeckou hodností kolem 35 – 40 let, budou v horizontu maximálně 4-5 let chybět 
pracovníci fakulty, kteří by se mohli habilitovat.  
Pokud jde o další rozšiřování studia, bakalářské programy budeme rozvíjet velmi opatrně 
v závislosti na počtu placených studentů a chtěli bychom docílit toho, aby všechny tři ústavy 
měly na tomto stupni efektivní celoživotní vzdělávání. Je třeba zvážit doplnění magisterského 
studia u oboru SPP. S Akademií  Ekonomicznou v Katovicích a Univerzitou Pavla Josefa 
Šafaříka v Košicích připravujeme společný mezinárodní navazující magisterský studijní 
program Veřejná politika a veřejná správa ve střední Evropě, který bychom chtěli realizovat  
v horizontu 1 až 1,5 roku, zhruba do tří let by fakulta měla mít aspoň jeden doktorský 
program.  



Zřejmě nejslabší místo naší fakulty v současnosti představuje vědeckovýzkumná činnost, 
jejíž podpora a rychlý rozvoj je prioritní záležitostí. Podílíme se na řešení jednoho 
výzkumného záměru, získali jsme pětiletý grant Grantové agentury České republiky i česko-
polský výzkumný projekt, ale to nestačí a kromě toho je to záležitost úzkého okruhu 
pracovníků. Budeme hledat cesty, jak vydávat nějaké fakultní odborné periodikum, které by 
se podařilo zařadit do oficiálního soupisu recenzovaných časopisů, aby měli mladí pracovníci 
více publikačních možností; nejsem si ale jist, zda se to podaří.  
Naproti tomu máme rozsáhlé aktivity v oblasti rozvoje, resp. rozvojových programů – v tomto 
roce jsme získali dva projekty z operačních programů EU a na fakultě se řeší pět  
rozvojových projektů MŠMT, což považuji za velmi dobrý výsledek. 
Zahraniční spolupráci máme smluvně zajištěnou s 11 školami, počet studentů studujících  
na partnerských vysokých školách a univerzitách stoupá, není to však výrazný nárůst. Do 
budoucna chceme tyto kontakty orientovat na region střední, resp. středovýchodní  Evropy.  
Momentálně rozšiřujeme naše kontakty na Slovensku a v Polsku a jejich prostřednictvím   
se pokusíme oslovit i jejich partnery na Ukrajině, v Bělorusku či v Rusku. Dále chceme 
rozvinout  např. styky se Slovinskem, Chorvatskem a Rakouskem, uvažujeme i o spolupráci 
s univerzitou v Canakkale vTurecku. 
Pokud jde o oblast informací, omezím se na konstatování, že se snažíme vyrovnat s úskalími 
STAGu a webových stránek v mezích možností a v současnosti řešíme otázku anglické 
prezentace FVP na webu.  
Dobře funguje spolupráce s rektorátem a FPF, díky níž se podařilo vyřešit řadu problémů   
a úspěšně splnit i složité úkoly, např. zajistit s přispěním pana kvestora a jeho úseku 
Akademický den SU 2009. Podařilo se vytvořit fungující ekonomiku fakulty a doufám,  
že skončíme finanční rok s mírným ziskem. Zatím není potřeba příliš rozšiřovat stávající 
prostory fakulty s výjimkou velkých učeben, což je záležitost spolupráce s FPF. Doufám,  
že všestranná spolupráce včetně působení pedagogů, které se týká i OPF, bude úspěšně 
pokračovat.  
 
Místopředseda Sedlář poděkoval za představení FVP a zahájil prostor pro diskuzi a případné 
dotazy k tomuto tématu. 

 
Diskuze: 
 
Sedlář: Součástí FVP je také Ústav pedagogických a psychologických věd. FPF měla nějaké 
akreditace, které byly pozastaveny, s tím, že nejsou obsazeny fundovanými pedagogy. 
 
Janiš: Přečetl jsem si zápis akreditační komise, kde se řešilo krátké trvání smluv pedagogů, 
což bylo problémem. 
 
Janák: Na ÚPPV se od té doby hodně změnilo, přibyl další docent a řadě pracovníků, kterým 
končily smlouvy, byly prodlouženy. Nedostal jsem žádnou oficiální informaci, ale vedoucí 
ÚPPV o problému ví a je patrně v kontaktu s proděkankou Korbelářovou. 
 
Siostrzonek: V případě FVP jde nepochybně o dynamicky se rozvíjející fakultu, není škoda 
zbrzdit rozvoj vašich programů? Existuje několik oborů, které nejsou v republice podchyceny 
v dost velké míře. Když je nepodchytíte vy, tak je za pár týdnů bude mít jiná fakulta. 
 
Janák: Nebudeme brzdit rozvoj programů, ale omezíme přípravu nových programů, 
především s ohledem na počet placených studentů. Počátkem prosince chceme podepsat 
smlouvu o novém studijním programu s partnery v Polsku a na Slovensku, až bude ve všech 
třech zemích akreditován, budeme hledat finanční prostředky pro pobyty studentů  
a pedagogů v zahraničí (Erasmus, CEEPUS). Nepůjde o velký program, předpokládáme 15 
– 20 studentů v ročníku, významně by však přispěl k prestiži fakulty i prohloubení 
zahraničních vztahů.  



Mrověcová: Padla zmínka o cizích jazycích  - byla zmíněna angličtina, polština, slovenština – 
probíhá výuka i v jiných jazycích?  
 
Janák: Nemáme ústav cizích jazyků, dokud jej nebudeme moci zřídit, budeme spolupracovat 
s FPF i externisty. Máme na fakultě relativně mladé lidi slušně jazykově vybavené, počítáme 
i s tím, že tady budou dlouhodobě učit zahraniční pedagogové - v současnosti se jedná  
o profesory z Polska a Slovenska. Studenti by chtěli rozšířit jazykovou výuku,  
např. o francouzštinu, ale ji otevřeme, přihlásí se tak 3 až 4, takže se to nevyplácí.  
  
Římovská: Máme připraveny i programy v oboru sestra – porodní asistentka, ale nejsou 
akreditovány, K tomuto by mělo dojít v horizontu dvou let, protože zatím není zajištěno 
odpovídající personální obsazení na ÚO. 
 
Místopředseda Sedlář poděkoval za vyčerpávající informace. 

 

2 . Legislativní záležitosti 
a) I. Změny Vnitřního mzdového předpisu Slezské univerzity v Opavě 

Místopředseda Sedlář vyzval kvestora k představení tohoto bodu. Kvestor uvítal všechny 
přítomné. 

Změny týkající se mzdového předpisu byly vyvolány problémem stanovování osobních 
příplatků. Usnesení vrchního soudu rozhodlo, že jednou stanovený osobní příplatek je těžké 
odebírat, proto je nutné ustanovit, jak je možné snížit, zvýšit, případně odejmout osobní 
příplatek s odvoláním na ustanovení Zákoníku práce. 

Další změna mzdového předpisu je drobná, kdy v příloze č. 1 na žádost zástupce 
koordinačního svazu, byla doplněna kategorie vědecké hodnosti DrSc. (doktor věd). 

Další záležitostí, kterou bych rád zmínil je, zda je nutné zasahovat do některých článků  
a tabulek mzdového předpisu. Kolegium rektora usoudilo, že v této situaci by nebylo vhodné 
do tohoto zasahovat. 

 

Diskuze: 
Místopředseda Sedlář oslovil přítomné senátory, zda mají nějaké připomínky k tomuto bodu. 

Sedlář: upozornil, že doktor věd se neuděluje, ale uděluje se titul DSc.  

Kvestor: na Kolegiu rektora se také probírala možnost, zda tam tento titul  doplnit . 

Janiš: neuděluje se tento titul DrSc. na Slovensku? 

Kvestor: na Akademii věd jsou lidé, kteří nemají akademické tituly (profesor, docent),  
ale mají DrSc., proto zde chtěli doplnit tento titul. Tyto změny mzdového předpisu je nutné 
schválit na MŠMT, bylo také projednáno na kolegiu rektora 6.10.2009 a schváleny 
Koordinační radou. 
 
Návrh usnesení: 
 
AS schvaluje I. Změny Vnitřního mzdového předpisu Slezské univerzity v Opavě 
 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
16     0     1 
 

 



b) III. Změna statutu 

 

Místopředseda Sedlář požádal Mgr. Urbance o představení dokumentu. 

 

V bodu 2 byl  vypuštěn řádek 5 a řádek 7, bylo nahrazeno  „Ubytovací řád“ a „Stravovací řád“ 

 

Diskuze: 
Místopředseda Sedlář vznesl dotaz na přítomné senátory, zda mají nějaké připomínky 
k tomuto bodu. Nikdo ze senátorů nevznesl připomínku ani dotaz. 

 
Návrh usnesení: 
 
AS schvaluje III. Změnu statutu SU v Opavě Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě 
 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
17     0     0 

 

 

3. Ekonomické záležitosti 
 a. Pravidla rozpisu finančních prostředků na součásti SU v Opavě pro rok 2010 

 

Místopředseda Sedlář vyzval kvestora k představení tohoto bodu.  

 

Byl vypuštěn bod, který obsáhle hovořil, jak bude prováděno krácení. 

Do dnešního dne ještě nejsou jasná ministerská pravidla rozpisů prostředků na příští rok. 
Zavádějí se další kritéria. A byl bych rád, kdyby se toto projevilo i v rozpisu prostředků  
na jednotlivé součásti. 

Další změna je v oblasti prostředků na specifický výzkum. MŠMT dospělo k novému vzorci. 
V bodě 5 je uvedeno, že pravidla budou uplatněna na jednotlivé součásti naší univerzity. 

Jedním důležitým kritériem je zveřejnění grantové soutěže pro studenty s termínem  
do 30.11. V současné době se tento materiál zpracovává. Pokud do 30. listopadu 
nezveřejníme tento dokument na webu, nemůžeme žádat ani o finanční prostředky. 

Modelově byl zpracován rozpis prostředků z loňského roku dle nových pravidel. 
Spolupracoval profesor Ramík. Dostali bychom o 1,7% méně, proti loňským číslům. 
Konkrétně však nelze říci výši, protože je to pouze modelová tabulka. 

Další jsou prostředky účelové – rozepisujeme na součásti podle toho,  
jak prostředky přicházejíí. Myslím tím ubytovací stipendium aj. Prostředky na stravování 
řešíme podle skutečně vydaných stravenek (respektive jídel)  
a podle toho, jak tyto služby která fakulta poskytuje. 

 

 

 

 



Diskuze: 
Sedlář: kde je ale jistota, že dojde k  nárůstu prostředků univerzity? Nemělo by být znění 
jiné?  

Kvestor: hledal jsem vhodnou formulaci. Když bude nárůst mínus 2%, nejedná se o nárůst, 
ale o  propad. Proto pak následuje další věta  -  že případná úprava rozpočtu rektorátu bude 
AS SU detailně zdůvodněna. SU se dostává do situace, že musí přebírat závazky za ostatní 
součásti. Je riziko, že se můžeme dostat do problémů. V současné době jsou podány 
operační programy, které nás zavazují ke spoluúčasti přibližně 40 milionů, v příštím roce  
se však pohybujeme na částce 11 až 15 milionů. Kdyby vyšly všechny operační programy, 
můžeme se dostat do problémů. Prostředky rektorátu jsou celouniverzitní, nejen rektorátní. 
Budeme třeba díky tomuto nuceni rušit servisní smlouvy, krátit IGS, dohadovat se,  
kde hledat úspory. 

Brázdil: bylo zmíněno stipendium pro zahraniční studenty – o jaké studenty se jedná? Jedná 
se o studenty, kteří jsou na výměně? 

Kvestor: dostáváme z MŠMTprostředky na zahraniční studenty.   

Brázdil: a co např. studenti z Ruska, což je podle EU třetí země. 

Kvestor: o tom rozhoduje MŠMT. Pokud je takový student v projektu, tak na něho prostředky 
přijdou. Pokud studuje sám za sebe, má právo požádat o sociální stipendia. 

Brázdil: k bodu 4 výše prostředků na stravování. Jak je to pro studenty FVP? Stává se,  
že při vyzvedávání stravenek jsou již požadované druhy vyprodány. Jsou nám nabídnuty 
jiné,  
o které však nemáme zájem. 

Kvestor: Prostředky rozepisujeme podle počtu „vydaných jídel“. Student by měl mít nárok  
na dvě jídla denně. Myslím, že by měly mít všichni stejná pravidla. Několikrát jsme 
připomínkovali, že musí dojít k rovnému přístupu. Jednáme, aby došlo ke změně, aby všichni 
měli stejné právo. Toto je potřeba zapracovat do předpisu. Vznikla směrnice, kde se píše,  
aby vznikly předpisy, které budou řešit tyto problémy. A tyto předpisy schvaluje AS SU. 
Přidělené prostředky nenormativně rozepisujeme na součásti, ale administrativně  
to zastřešuje rektorát. Součást má vlastně deponované prostředky u nás. Funguje to tak,  
že nevyplacená stipendia jdou na součást. Fakulta si musí sama zajistit, aby dodatečně 
vyplatila tyto přidělené peníze studentům. 

 

Návrh usnesení: 
 

AS schvaluje Pravidla rozpisu finančních prostředků na součásti SU v Opavě pro rok 2010. 

 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
17     0     0 
 

 b. III. Pravidla pro poskytování účelové podpory na specifický vysokoškolský výzkum 
podle zákona o podpoře výzkumu, experimentálního vývoje a inovaci. 

 

III. Pravidla pro poskytování účelové podpory na specifický vysokoškolský výzkum podle 
zákona o podpoře výzkumu, experimentálního vývoje a inovaci – jsou to pravidla, které 
vydalo MŠMT a my se na ně pouze odvoláváme. Nejedná se o dokument, který by měl AS 
SU schvalovat. 



 

Návrh usnesení: 
AS SU bere na vědomí III. Pravidla pro poskytování účelové podpory na specifický 
vysokoškolský výzkum podle zákona o podpoře výzkumu, experimentálního vývoje  
a inovaci. 

 

 

4. Personální záležitosti 
  a. Volba delegáta do sněmu Rady vysokých škol. 

 
Místopředseda Sedlář sdělil, že Akademický senát FVP na svém řádném zasedání projednal 
a schválil návrh delegáta do sněmu Rady vysokých škol – Ing. Magdalenu Chmelařovou, 
Ph.D., proděkanku FVP pro zahraniční styky a informace. 

Místopředseda vyzval senátory, aby navrhli členy volební komise, jelikož toto hlasování bude 
tajné. Prvním navrženým je Ing. Botlík, druhým navrženým J. Fidler, třetím navrženým  
Mgr. Siostrzonek, Ph.D. Přítomní senátoři zvolili tuto volební komisi, která řídila tajné 
hlasování. 

 

Tajné hlasování. 

 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
17     0     0 
 
Návrh usnesení: 
 
AS SU zvolil do sněmu Rady vysokých škol za FVP Ing. Magdalenu Chmelařovou. 

 

5. Studijní záležitosti 
a. Podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, navazujícím 

magisterském a doktorském studijním programu Matematika 

 

Matematický ústav  nemá svůj akademický senát. Proto je nutné tyto záležitosti schválit v AS 
SU.  V uvedených dokumentech došlo jen k drobným změnám – je zohledněno vyhlášení 
přijímacího řízení bez přijímacích zkoušek ve studijních oborech bakalářského  
a magisterského studijního programu Matematika. 

 

Místopředseda Sedlář vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k tomuto dokumentu. Nikdo 
ze senátorů nevznesl připomínku ani dotaz. 

 

Diskuze: 
 

Návrh usnesení: 



AS schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, navazujícím 
magisterském a doktorském studijním programu Matematika. 

 

 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
17     0     0 
 
 

b. Bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 2010/2011 

 

Diskuze: 
 

Návrh usnesení: 
AS schvaluje bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 2010/2011 

 
Pro :     Proti:     Zdrželi se:  
17     0     0 
 
 

6. Různé 
 
a) 
 
Místopředseda Sedlář konstatoval, že studentská komora nemá místopředsedu a má jen  
7 členů. R. Foltýn již dostudoval, tudíž již není senátorem a předsedovi studentské komory 
Růžičkovi bylo ukončeno studium. Proto požádal studenty o navržení kandidátů na volbu 
předsedy studentské komory Akademického senátu SU na příštím zasedání AS SU. 

 
b) 
Kvestor : k rozpočtu 

Na předsednictvu VŠ byl 15.10. 2009 projednáván návrh rozpočtu VŠ. Při kalkulacích , které 
byly provedeny, a které byly schváleny MŠMT je snížení pro všechny VŠ v globále cca o 5%. 
Chybí ve srovnání s rokem 2009 pro rok 2010 1,5 miliardy. Mění se poměr prostředků  
na nově přijaté a studující. Je kladen větší důraz na  počet studentů, kteří ukončili studium. 
Největší dopad to bude mít zřejmě na OPF v rámci univerzity. 

 

 Dále je to parametr ukazatele kvality – hovoří se o cca 4%, pro SU je to asi 8,3 milionů.  
U těchto prostředků dojde zřejmě ke ztrátě. Bude to z padesáti procent ovlivněno výsledky 
vědy a výzkumu. Dalším parametrem jsou  z 15% vlastní příjmy – např. z doplňkové činnosti. 
Počet docentů a profesorů – jsou ve výkazu jen uvedeni v kolonce vědečtí pracovníci  
bez uvedení titulů, což může být problémem.  Mělo by se navrhnout, aby došlo ve výkazu  
k doplnění této kolonky. A z 25% - bude posuzována mobilita, čímž se rozumí vyjíždějící 
studenti a zahraniční studenti studující u nás. Situace se tedy nejeví pro rok 2010 příliš 
růžová. Proto budeme muset velmi pečlivě hledat rezervy a zvážit náklady. Musíme  
se zaměřit na již zmíněnou doplňkovou činnost, celoživotní vzdělávání atd., aby se zastavil 
pokles. 



Rojík : IGS je prý jen pro zaměstnance ne pro studenty.  

Kvestor: byla vydána nová směrnice k IGS. Tato problematika bude také projednávána  
na Kolegiu rektora  3. listopadu.  

Rojík: jak je to s problematikou mimořádných stipendií, která byla v červnu vyplacena 
studentům FPF A FVP, kteří pobývali na zahraničním studijním pobytu. 

Kvestor: tato stipendia byla vyplácena ze stipendijních fondů jednotlivých fakult, které jsou  
ve správě rektorátu, na základě žádosti děkana příslušné součásti. 

 

c) 
Harazimová: Jak lze ošetřit při otevření zápisu, aby si mohli studenti zapsat jen určitý počet 
B předmětů. Dochází totiž k tomu, že si student zvolí a zapíše 6 – 8 B předmětů, které jsou 
nazvány volitelnými, zabírá tak místo studentovi, který by o tento předmět měl zájem  
a na tento předmět se opakovaně nedostavuje. Student, který má zájem zase naproti tomu 
nemá možnost si tento předmět již zapsat, protože je již vyčerpána kapacita místnosti. Máme 
apelovat na morální přístup studentů. 

Sedlář – překvapuje mě, že počet studentů na semináři určuje velikost místnosti. 

Botlík: existuje skupina, která se zabývá Stagem. Ať navrhnou řešení, jak zabezpečit,  
aby se dalo opravdu zapsat jen určitý počet volitelných předmětů, aby byl dán prostor  
i ostatním studentům. Když dáme požadavek, měli by oni navrhnout nejschůdnější variantu. 

 

d) 
Kvestor - problém západočeské univerzity. Rektor spustil vnitřní kontrolu.. Prověřují se počty 
studentů, poplatky, přestupy, délka studia, doktorandi, přestupy především na FPF (je možné 
se přihlásit i na obor bez přijímacího řízení a pak přestoupit na obor s přijímacím řízením), 
vč. centralizace všech diplomových prací – budou zkontrolovány, zda odpovídají počtu 
studentů, zda jsou  řádně uloženy , aby nedošlo ke ztrátám a zneužití. Bude toto 
projednáváno i na Kolegiu rektora.  

Botlík – nechápu jak může docházet k machinacím. Máme nějáký předpis, kterým  
je zabezpečeno označování diplomové práce, která je půjčována knihovnou k nahlédnutí ? 

Kolibová – dává se číslo, kterými se eviduje. Je označená, aby při zapůjčení nemohla být 
případně vyměněna. 

 
Místopředseda Sedlář ukončil bod 6 „různé“ a poděkoval všem přítomným za účast. 
 
 
Příští zasedání AS SU se uskuteční dne  10.11. 2009 ve 14,00 hodin v Opavě  
na Filozoficko-přírodovědecké fakultě, Bezručovo nám. 13,  
zasedací místnost děkana, I. poschodí.. 
 
 
Zapsala:  
Zuzana Moravcová, 20. 10. 2009 
 
 
 
 
 



Slezská univerzita v Opavě 
Akademický senát 
 

 
 
 
 

U S N E S E N Í 
ze 186. zasedání AS SU konaného dne 20. 10. 2009 v Opavě 

 

 
 

1. AS schvaluje I. Změny Vnitřního mzdového předpisu Slezské univerzity v Opavě 
 
2. AS schvaluje III. Změnu statutu SU v Opavě Filozoficko-přírodovědecké fakulty  

v Opavě 
 

3. AS schvaluje Pravidla rozpisu finančních prostředků na součásti SU v Opavě pro rok 
2010. 

 
4. AS SU bere na vědomí III. Pravidla pro poskytování účelové podpory na specifický 

vysokoškolský výzkum podle zákona o podpoře výzkumu, experimentálního vývoje  
a inovaci. 
 

5. AS SU zvolil do sněmu Rady vysokých škol za FVP Ing. Magdalenu Chmelařovou. 
 

6. AS schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském, magisterském, 
navazujícím magisterském a doktorském studijním programu Matematika 

 
7. AS schvaluje bodové hodnocení přijímacích zkoušek pro akademický rok 2010/2011 

 
 
 

RNDr. Vladimír Sedlář,  CSc. 
místopředseda AS SU 
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